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Verslag vergadering van 8 oktober 2021 om 10 uur 

Waar:  in ‘t Rosco 

 
Uitgenodigd: 
 
Aelbrecht Tom, Aelvoet Patrick, D’haeyer Sabrina, De Keyster Rita, Devleesschauwer Arnold 
Drisse Clairette, Ingels Kurt, Ivens Gina, Flamant Mia, Kiekens Katrien, Langie Martine, Lison 
Ghislain, Schiettecatte Jolien, Stockman Michel, Vandenhecke Marcel, Vandenhoucke Joris, 
Vanderkimpen Magda, Vandermeys Lennert, Vandorpe Terry, Vanmeerhaeghe Jean Claude, 
Velghe Pierre 
 
Extern:   sportdienst, Nathalie Monnier 
 
Verontschuldigd: 
 
Ivens Gina, Vanderkimpen Magda, Vandermeys Lennert, D’haeyer Sabrina, Ingels Kurt, 
Kiekens Katrien 
 
Afwezig: 
 
Aelbrecht Tom, Aelvoet Patrick, Schiettecatte Jolien (is niet meer werkzaam bij De Hoge Winde, 
dus niet meer uitnodigen) 
 
Agenda: 
 
        Welkom             

1. Goedkeuring verslag van 14 september 
2. Sportdienst organisatie 15 november 
3. Evaluatie wandeling Wittentak  
4. Resultaat gesprek Katrien 
5. Ontspanningsnamiddag 18 november  
6. Plantjesweekend 20 & 21 november 
7. Varia  
8. Leden aan het woord 
9. Volgende vergadering 
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1. Goedkeuring verslag van 14 september, Michel laat ons weten dat hij tot midden januari niet 

meer zal kunnen aanwezig zijn op de vergaderingen. 
 

2. Sportdienst, organisatie maandag 15 november 
Uitwerking, welke sporten, eten middag, enz. 
Voorlopige flyer wordt voorgesteld en zullen komende week afgegeven worden. 

 
3. Evaluatie wandeling Wittentak 

Dikke merci aan Pierre voor het uitstippelen van de parcours, was super, iedereen content, 
en ook aan Ann De Vuyst voor het mogen gebruik maken van de accommodaties 
en aan Dannick voor de technische ondersteuning. Jullie hebben dat allemaal prima gedaan. 
En een dikke merci aan onze lieve vrouwke voor het weer. 
Er waren 29 deelnemers, hieronder de verdeling: 
19 externen (12 x 5 km en 7 x 2,5 km) 
7 leden van de raad (5 x 5 km en 2 x 2,5 km) 
3 bleven ter plaatse  
 
We hebben vastgesteld dat het toch nodig zal zijn, als we het nog zelf organiseren om koffie 
te voorzien. 

 
4. Resultaat gesprek Katrien 

Budget: proberen een voorlopig programma op te maken voor 2022, alle rekeningen mogen 
aan haar overhandigd worden maar de facturen moeten op naam van het stadsbestuur, 
werkgroep ouderen. 
Katrien gaat een van haar medewerkers (Fabienne) vragen om de verslagen op het college 
te brengen en na goedkeuring op de website te zetten. 
Katrien gaat ons ook de voorstellen van Logo gezond overmaken om te zien of er projecten 
zijn waar we willen op inspelen. 
Misschien één van de volgende maanden een beurs organiseren samen met alle andere 
werkgroepen. 
De vergadering met alle werkgroepen en ook De Hoge Winde is even uitgesteld, datum zal 
nog doorgegeven worden. 
Een idee om probleemgevallen op te sporen, postbodes, poetsvrouwen, mutualiteiten, enz. 
 

5. Ontspanningsnamiddag 18 november 
Eerst en vooral beslissen of de medewerkers betalen of niet, maar aangezien we deze keer 
niet zoveel werk hebben aan de voorbereiding van de zaal, beslissen dat iedereen 5 € 
betaald. 
30 tafels van 8 personen, we beperken ons voorlopig tot 200 mensen maar kunnen tot 240 
gaan. Als we dat willen kunnen we ook grotere tafels voorzien. 
Remington gaat dessert voorzien in de stijl van Italië, tiramisu enz. 
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Als jullie akkoord gaan zetten we midden op de tafel een plantje (30 te bestellen bij Aveve) 
voor 3€46 ook groen/wit/rood. Nog bevestigen bij Aveve voor afhalen 17 november. 
Zwaaivlagjes Italiaanse vlag bestellen. 
Voorstel om onder de borden bij één van de mensen per tafels een nummer of zoiets te 
plaatsen en die persoon mag het plantje meenemen of een soort tombola per tafel 
organiseren. 
Podium voorzien, 4 modulen van 1 m², Joris bestelt bij de cultuurdienst. 
Moeten we Sabam voorzien? Joris doet navraag. 
Datum afspreken om de kaarten af te rekenen en de tafelschikking te bepalen, best 
volgende vergadering. 
Nog tafelkaartjes en tombolakaartjes maken. 

 
6. Plantjesweekend 20 & 21 november 

Zo vlug mogelijk aantallen doorgeven aan Aveve, Terry geeft door na contact met de 
rusthuizen. 
Wij laten de keuze aan Kammeland, zaterdag of zondag. 
Klaarmaken zal waarschijnlijk maar kunnen vrijdagnamiddag 19 november., Aveve zal 
verwittigen.  Kaartjes laten maken om in de plantjes te steken, bestellen bij Emilie. 

 
7. Varia 

Voorstel van Joris om in naam van de ouderenraad een brief te richten aan de mutualiteiten 
i.v.m. toegankelijkheid. 

 
Terry vraagt aan Joris om na te zien wat het probleem is van Christiane Demeirsman, 
Neerhofstraat 43 die een aanvraag heeft ingediend om de borduur van haar stoep te 
verlagen (gemotoriseerde rolstoel). Er werd tot hiertoe geen gevolg aan gegeven, zij vroeg 
het ook niet gratis maar ze heeft nog geen offerte gekregen. 
 

8. Leden aan het woord. 
 
9. Volgende vergadering: vrijdag 29 oktober om 10 uur in ’t Rosco. 

 
Sabrina kan nooit op vrijdag dus voorstel om een dag en uur te vinden dat zowel Joris als 
Sabrina kunnen aanwezig zijn. 
 

cc. Jan Depotter 
 
 


